
 
 
Som jag beskrev så har det i stort fungerat bra. Visst finns det saker som kan förbättras som grundar 
sig på missförstånd hos enskilda i berörda personalgrupper. Men det är inget värre än så. 
Antalet patienter som kommit med kommit med polis och där sjukvården har bistått med bedömning 
är 15 st under 2019. 9 av dessa har legat kvar på akuten för tillnyktring enligt LOB. 
 
Det finns dock ett mörkertal dvs patienter som legat kvar för tillnyktring men dom har INTE  kommit 
med polis och är således inte heller LOB patienter. Det är svårt att få ut en siffra på det då det inte 
finns en aktivitet för det (har inte funnits något behov) 
 
Antalet patienter som sökt för Förgiftning/Intoxikation är 161 under 2019. 
84 stycken av dessa har blivit inlagda i sluten vård (IVA Mora 62 st). Men summa summarum så av 
dom som är kvar 161-84=77 st så är det många som legat kvar för tillnyktring. Dock inte alla. 
 
Hör av dig om något är oklart  
 
 

 
 
 



 
 
 
 
//Thomas 


